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Aan de leden van de Raad, 

Bijgaand treft u schriftelijke vragen van raadslid Hoogeveen (D66) over het stadsstrand op het Defensie-eiland. Conform artikel 40, 
lid 4 RvO dienen de vragen binnen dertig dagen (voor 24 augustus) schriftelijk door het college beantwoord te worden. De heer 
Hoogeveen heeft aangegeven dat ten behoeve van een correcte beantwoording deze termijn wat hem betreft opgerekt mag 
worden naar medio september. O ^ A W 9 
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Met vriendelijke groet, 

Milan Lucassen 
Plaatsvervangend griffier / raadsadviseur 

email: lucassen.m@woerden.nl 
Telnr.: 0348-428619 
Werktijden: ma t/m do 09:00 uur tot 17:30 uur, 
vrij tot 12:00 uur. 

Bezoekadres: Blekerijlaan 14, 3447 GR Woerden 
Postadres: Postbus 45, 3440 AA Woerden 
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Gemeente Woerden 13.023682 
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Vragen fractie D66 ex artikel 40 RvO inzake stadsstrand 

Woerden, 24 juli 2013 

Geacht college, 

Inleiding 

Op 23 juli jl. berichtte AD Groene Hart dat er een tijdelijk stadsstrand zou komen op het Defensie
eiland. Een dag later meldde AD Groene Hart dat de initiatiefnemers hebben besloten om af te zien 
van hun plannen. De reden daarvoor zou zijn gelegen in het feit dat er een hekwerk zou moeten 
worden geplaatst, en dat de eisen die de gemeente heeft gesteld te stringent waren om op korte 
termijn aan te voldoen. 

De D66-fractie is teleurgesteld dat dit initiatief van inwoners geen doorgang vindt, maar realiseert 
zich dat dit op zijn minst deels ook te maken heeft met de korte realisatietijd. De D66-fractie hoopt 
dat een stadsstrand volgend jaar wel kan worden gerealiseerd. De D66-fractie heeft naar aanleiding 
van deze casus de volgende vragen: 

Vragen 

1. Heeft het college dit initiatief op een andere manier benaderd dan andere, commerciële 
initiatieven? Zo ja, kunt u toelichten waar dat verschil in kenbaar is? Zo nee, waarom niet? 

2. Zijn er regels en voorwaarden die u in dit geval niet heeft toegepast, die u anders wel zou 
hebben toegepast? Zo ja, kunt u daar een voorbeeld van geven? Zo nee, waarom niet? 

3. Ziet het college, met de D66-fractie, de overeenkomst tussen bijvoorbeeld de grasveldjes aan 
de Singel, en de zwemgelegenheid die door de gemeente wordt gefaciliteerd aan het 
Stormeer? Gelden voor die situaties dezelfde regels als die aan het stadsstrandje zijn 
gesteld? 

4. In een veranderende verhouding tussen lokale overheid en samenleving, is het van belang 
dat de gemeente meer dan voorheen in staat is om ruimte te creëren voor initiatieven als 
deze. Wij wijzen in dat verband op de motie sterke samenleving, die de D66-fractie eind 2011 
indiende. Zou het de totstandkoming van initiatieven van inwoners zoals deze kunnen helpen 
als de gemeenteraad in voorkomend geval een regelarm gebied zou kunnen instellen? Is het 
college bereid om de mogelijkheid daarvan te onderzoeken? 

Met vriendelijke groet, 
namens de fractie D66 

Heerd Jan Hoogeveen 
Fractievoorzitter 


